

Reunió telemàtica de la Comissió Permanent

A Mallorca, el vint-i-quatre d'abril de dos mil vint

Assistents: Eugènia, Luís, Pablo G., Rosa, Mercè, Martí.

Hora d'inici: 19.05 h

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de les actes anteriors
2. Actualitzacions d'informació
3. Preparació del Plenari Ordinari
4. Seguiment del Formulari
5. Comissió de Comunicació
6. Precs, preguntes i TOP

Acta d'acords

1. Aprovació de l'acta anterior

S'aproven per assentiment.

2. Actualitzacions d'informació

Resum de les reunions.

Dimecres passat programàrem una reunió conjunta amb les diferents escoles superiors de Mallorca. Hi tractàrem les problemàtiques conjuntes que tenim com el pagament de les matrícules, el transport, l'habitatge, els ajuts específics per als estudiants, etc. Acordàrem fer una altra reunió la setmana que ve per seguir debatent i posant en comú les nostres problemàtiques. Les directrius proposades foren aconseguir els contactes que ens faltaven o que no havien vingut a la reunió, com l'ESADIB o l'Escola Superior de Disseny, per crear un grup de coordinació sòlid. La idea principal és elaborar un informe conjunt abans del Plenari Ordinari per poder-ne parlar allà.

Aquest dematí s'ha realitzat una reunió sobre la Comissió de Qualitat. S'ha fet una presa de contacte i s'han tractat els punts i temes elaborats al posicionament que publicàrem per a concretar més les mesures de garantia i qualitat que es duran a terme. S'ha parlat de com s'ha de concretar en matèria de representació d'estudiants. Ens han informat que volen fer la comissió per centres, però que hi haurà subcomissions destinades a la gestió de cada titulació. Ens han demanat que concretem com volem que es faci la representació i els processos de selecció dels representants amb més detall. Els pareix bé l'elaboració de la comissió d'investigació, però hem de formular i desenvolupar millor les nostres propostes, ser més concrets. Els membres d'aquesta Comissió de Qualitat es reuniran d'aquí a la setmana que ve per a treballar-hi i reformular el document per a poder aprovar-lo el pròxim plenari. A final de maig i principi de juny ha d'estar aprovat per a poder-lo tornar a presentar millorat.

Avui hem enviat el requeriment (consultable al Drive) als degans perquè els professors facin enquestes sobre la docència i l'avaluació per a saber l'opinió i les necessitats dels alumnes arran de la compareixença del Ministre d'Universitats (document també consultable).

Ja tenim els correus institucionals activats, però no podem enviar correus des de l'adreça del Cd'E, així que ho hauré de requerir un altre pic.

En Martí va demanar si li podien enviar el mòbil de presidència. Patrimoni ha iniciat el procediment per a fer-ho possible.

Demà hi ha una reunió dels representants de CREUP per a parlar de les mesures que es fan a les universitats, i avui des de la CP del CEUNE han convocat una reunió per a tractar el tema del consentiment a l'hora de fer exàmens orals i gravar els alumnes. Hi ha moltes possibilitats que aquest tipus d'exàmens no es puguin dur a terme.

3. Preparació del Plenari Ordinari

La problemàtica amb les actes incompletes o inexistents de l'anterior CP és difícil de resoldre. Des de vicerectorat ens han donat la solució d'aprovar les gravacions d'àudio i ja està, però no ens sembla una solució del tot correcta i, a més a més, hi ha actes que no tenen gravació o que aquesta ha estat manipulada en el Plenari mateix. És per això que hem decidit exposar al pròxim plenari la problemàtica que hi ha i les opcions que poden servir de pegat per resoldre la situació. Revisarem les actes una per una i hi afegirem un annex individual explicant les problemàtiques i les mancances que hi ha. Els representants que vulguin afegir informació que aportaren llavors i no ha quedat registrada ho podran fer i l'afegirem a l'annex. Demanarem que les actes que no estiguin fetes però sí que tenim la gravació del plenari puguin ser aprovades amb aquesta gravació de manera excepcional. Les futures actes hauran de ser sempre redactades i cap gravació d'àudio podrà substituir-les. Si el plenari decideix no aprovar les gravacions, proposarem que es creï una comissió de treball per a la seva elaboració i sol·licitarem que els membres responsables de l'anterior CP s'ofereixin a elaborar-les juntament amb els voluntaris que hi hagi.

El pròxim Plenari Ordinari serà divendres 15 de maig del 2020 a les 16.45 hores en primera convocatòria i a les 17.00 hores en segona.

Les opcions de plataformes per a realitzar el plenari són *Jitsi Meet* o *Zoom*.

Pel que fa al pressupost del Cd'E, ens han rebaixat 1000 euros tot i que ens digueren que ens mantendrien el pressupost. Suposam que amb l'excedent de 5000 euros que hi va haver durant la CP passada i amb la crisi que s'acosta arran de la Covid19 han pres aquesta mesura. El pla pressupostari del Cd'E és el següent:

Concepte	Import
Quota anual de CREUP	600€
Despeses de representació exterior (inscripcions, transport, dietes...)	2000€
Subvenció associacions	1400€
Suport a la creació de noves associacions	300€
Material i marxandatge	5000€
Campanya eleccions Cd'E i Claustre	300€
Organització d'activitats pròpies i col·laboració en activitats de les seus (congressos, activitats culturals, artístiques o esportives)	4000€

Gestió administrativa (fotocòpies, cartelleria, telèfon mòbil)	500€
Romanent previst	700€
Despeses ja tramitades	183,55€
Total	15000€

Propostes:

Podríem fer un concurs de disseny per les camisetes i les bosses.

Podríem fer un punt de conclusions del posicionament al plenari perquè constàs en acta per si en un futur es vol revisar la feina feta.

Hi ha una proposta d'una Comissió de Treball que es va aprovar en el mandat passat per a la reforma del reglament del Cd'E. Podríem afegir-ho com a punt informatiu al plenari perquè si qualcú vol reprendre aquesta activitat que ho faci.

El CJIB, com vàrem dir a la reunió anterior, ens va convidar a ser membres observadors. S'ha de comentar al plenari i veure-hi els pros i els contres.

Idees, més concretament en Pau Roig, ens ha fet arribar un correu per a fer-nos saber que han elaborat un posicionament en matèria econòmica pel que fa a la Covid19 amb el hashtag #CapEstudiantEnrere. Les seves iniciatives, moltes d'elles ja incloses en el nostre posicionament, reclamen no augmentar els preus de les dobles matrícules, un fraccionament del pagament d'aquestes i un augment de les beques, entre d'altres. Ens demanen que els donem suport.

4. Seguiment del formulari

Aquesta setmana gairebé no hi ha hagut queixes.

Luís: des d'Edificació ens han arribat moltes notificacions arran que la seva Cap d'Estudis va instar els alumnes a omplir el formulari.

Podríem dir als representants que fan la mateixa labor que nosaltres, pel que fa a la gestió de les queixes dels alumnes, que també adjuntin els correus de la UIB perquè les queixes arribin a tothom.

5. Comissió de Comunicació

Ahir es va fer una reunió. S'ha fet la petita campanya per la Diada de Sant Jordi i avui la publicació de les modificacions de Docència. S'han elaborat un parell de propostes de noves publicacions futures. Ens estam adaptant al format de les plantilles de la UIB. Farem

històries destacades amb una petita formació bàsica en representació (per a ser publicat el setembre).

Problema: les publicacions que es fan tenen un to massa formal i en moltes ocasions hi ha un excés de lletra. Necessitam altres publicacions que siguin més atractives als estudiants.

Mercè: podríem fer històries i publicacions recordant esdeveniments i iniciatives passades que es realitzaren a la UIB.

Martí: Podríem fer un directe d'Instagram (aquesta idea obre un debat i no se n'extreu cap conclusió final).

Sobre la difusió del plenari: Publicarem quan es farà per xarxes a partir del dia de la convocatòria.

6. Precs, preguntes i TOP

Eugènia: hi ha molta diferència pel que fa a la realització dels exàmens tipus test entre els diferents graus: hi ha alumnes que no poden tornar enrere per rellegir les preguntes, així com estipula la nova normativa, però n'hi ha d'altres que sí que ho poden fer. El temps en la realització de les proves també és molt heterogeni i reclama que s'estipuli un mínim de temps per a cada pregunta.

Diumenge ens reunirem per parlar-ne i poder defensar-ho al posicionament.

S'acaba la reunió a les 21.00 hores.